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ΑΝΑΦΟΡΑ 

Προς:  

Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, κ. Κωνσταντίνο Τσιάρα 

Θέμα: «Σε αδιέξοδο οι κτηνοτρόφοι της Χαλκιδικής – Επιτακτική ανάγκη 

άμεσης αποζημίωσης λόγω θανάτωσης κοπαδιών από ευλογιά» 

 

κ. Υπουργέ, 

Σας καταθέτω την από 18/7/2025 Επιστολή του Κτηνοτροφικού Συλλόγου 

Χαλκιδικής, με την οποία ο Πρόεδρός του διαμαρτύρεται έντονα για την εξάπλωση 

της ευλογιάς, η οποία έχει οδηγήσει στη μαζική θανάτωση κοπαδιών στην περιοχή 

της Χαλκιδικής, ενώ την ίδια στιγμή δεν υπάρχει σαφές χρονοδιάγραμμα για την 

αποζημίωση των πληγέντων κτηνοτρόφων. 

 

Συγκεκριμένα, όπως επισημαίνεται: «Δυστυχώς, μέχρι και σήμερα, η Κυβέρνηση της 

Νέας Δημοκρατίας δεν έχει προχωρήσει στις απαραίτητες ενέργειες για την εκκίνηση 

της διαδικασίας καταβολής των αποζημιώσεων στους πληγέντες κτηνοτρόφους», με 

ό,τι αυτό συνεπάγεται για την οικονομική τους κατάσταση και τη βιωσιμότητα του 

επαγγέλματός τους. 

 

Ως εκ τούτου, υπογραμμίζεται ότι «Είναι αναγκαίο η Πολιτεία να δράσει άμεσα, με 

σκοπό την έμπρακτη υποστήριξη και αποσυμφόρηση των κτηνοτρόφων Χαλκιδικής», 

καθώς «Η αδράνεια δεν μπορεί να αποτελεί επιλογή, όταν διακυβεύεται το εισόδημα 

και η επιβίωση ολόκληρων οικογενειών». 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:
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Ημερομ. Κατάθεσης:

25/7/2025



 

Δεδομένου ότι τα διαλαμβανόμενα στην ως άνω Επιστολή τεκμηριώνουν εύλογα και 

δίκαια αιτήματα, παρακαλείσθε για την άμεση δρομολόγηση όλων των αναγκαίων 

σχετικών ενεργειών, καθώς και για την ενημέρωση της Βουλής. 

 

Ο αναφέρων Βουλευτής 

Χνάρης Εμμανουήλ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Χαλκιδική, 18 Ιουλίου 2025 
 
Προς κ Εμμανουήλ Χνάρη 
Βουλευτή Ρεθύμνης ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 
Θέμα: «Σε απόγνωση οι Κτηνοτρόφοι Χαλκιδικής» 
 
Αξιότιμε Κύριε Βουλευτά, 
 
Επανειλημμένα έχουμε εκφράσει την έντονη αγανάκτησή μας αναφορικά με 

το σοβαρό ζήτημα της θανάτωσης κοπαδιών στη Χαλκιδική, εξαιτίας της 

ζωονόσου της ευλογιάς και της έλλειψης σαφούς χρονοδιαγράμματος για την 

αποζημίωση των πληγέντων κτηνοτρόφων. 

Δυστυχώς, μέχρι και σήμερα, η Κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας δεν έχει 

προχωρήσει στις απαραίτητες ενέργειες για την εκκίνηση της διαδικασίας 

καταβολής των αποζημιώσεων στους πληγέντες κτηνοτρόφους, οδηγώντας 

τους σε οικονομικό αδιέξοδο και επιτείνοντας την ανησυχία τους για τη 

βιωσιμότητα του επαγγέλματός τους. 

Είναι αναγκαίο η Πολιτεία να δράσει άμεσα, με σκοπό την έμπρακτη 

υποστήριξη και αποσυμφόρηση των κτηνοτρόφων Χαλκιδικής, οι οποίοι 

βρίσκονται σε οριακό σημείο. Η αδράνεια δεν μπορεί να αποτελεί επιλογή, 

όταν διακυβεύεται το εισόδημα και η επιβίωση ολόκληρων οικογενειών. 

 
 

Με εκτίμηση 
 

Ο πρόεδρος Κτηνοτροφικού Συλλόγου Χαλκιδικής                                   
 

Δημήτρης Κόμνος                       
6972091723                                   
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